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Fråga 'll Anita Ma.son (S) kommunstyrelsens ordförande 

Under det (digare Alliansstyret påbörjades kommunens matresa. Vi la ner 
centralköket och maten (llagades istället på varje skola, varje skola skulle 
servera eleverna god, ny@g och näringsrik mat lagad från grunden. DeCa 
var det första steget mot aC öka kvaliteten och minska matsvinnet. 

Nästa steg var aC (llsäCa en gastronomisk chef, vilket gjordes 2016. Tanken 
var aC den gastronomiska chefen skulle säkerställa kompetensen i alla våra 
kök med början i skolan. Kommuner har eC krav på aC servera näringsrik(g 
mat och det var vik(gt aC säkerställa aC all vår mål(dspersonal har 
kunskap om deCa. 

Sam(digt som den gastronomiska chefen anställdes flyCades ansvaret för 
mål(derna upp under kommunstyrelsens gemensamma verksamhet som 
bildade en kostorganisa(on med områdeschefer. 

Då kostorganisa(onen infördes debaCerades ämnet vilt i olika 
sammanhang och med olika perspek(v. Då lyMe bland annat 
socialdemokraterna aC den pedagogiska skolmål(dssitua(onen skulle 
försämras vilket självklart inte var fallet, tvärtom, mål(dspersonalen är och 
kommer all(d vara en del av skolans verksamhet. Senast frågan lyMes var i 
Socialdemokraternas skuggbudget för 2019.  
  
”Vårt tydliga ställningstagande för den pedagogiska skolmål(dssitua(onen, 
innebär aC vi avvisar förslaget om ny kostorganisa(on med fyra 
(llkommande tjänster. En gastronomisk chef för samordning ställer vi oss 
bakom, men tar avstånd ifrån en organisa(on som är uppdelad eMer 
geografiskt område. Besparing: 1 900 000 kronor”.  
  

  !  1



Min fråga (ll dig Anita är:  

- Kommer ni a. genomföra den förändring på kostorganisa'onen 
som ni vid flertal 'llfällen lyA som möjlig besparing?  

 

Anki Svensson (M) 
andre vice ordförande Kommunstyrelsen


	Kommer ni att genomföra den förändring på kostorganisationen som ni vid flertal tillfällen lyft som möjlig besparing?

